Mission Prayer Movement: United States of America June 24, 2025

Updates & prayer points:

Pray for the war between Israel and Iran with US's involvement.

- 1. As the war between Iran and Israel continues, pray for innocent people caught in the bombings and missile attacks. Pray that the Lord protect the Iranian Christians and their churches. Pray for the Lord to protect the Jewish people and for them to put their faith in the true Messiah Jesus Christ. Pray for the people in the Middle East to seek God for peace and hope!
- 2. Pray for wisdom for our United States President, leaders and government and pray for the leaders of Iran. Pray for strength and wisdom for the next steps with the most recent military strikes from the United States to Iran's nuclear sites and Iran's retaliation on the United States Al Udeid Air Base in Qatar. Pray for peace and pray for wisdom for the world leaders to know how to lead and act. Pray for God's will to be done.
- 3. Pray for the Lord's protection of our soldiers that's based around the world. Pray for strength, courage and peace as they are at the frontlines. Pray for their families to be protected and provided for as well.
- 4. Pray for the American people to seek God's peace and hope as various protests are taking place around our nation. Pray for the safety & peace of the cities and the people.

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for the president and members of his Cabinet as they work to improve employment, wages, and the economy.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for senators and representatives as they seek to reinforce the separation of powers between federal government branches.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for wisdom for the justices of the Supreme Court as they release the final opinions of the current term, which set precedent, and for district judges to uphold the Constitution and Bill of Rights.

宣教祈禱運動:美國 2025 年 6 月 24 日

最新情況和祈禱事項:

為美國參與以色列和伊朗之間的戰爭祈禱。

- 伊朗和以色列之間的戰爭仍在繼續,請為那些遭受爆炸和飛彈襲擊的無辜民眾禱告。求主保守伊朗基督徒和他們的教會。求主保守猶太人民,使他們信靠真正的彌賽亞耶穌基督。求主保守中東人民尋求上帝的和平與希望!
- 2. 為美國總統、領導人和政府祈求智慧,也為伊朗領導人禱告。為下一步行動祈求力量和智慧。鑑於美國最近對伊朗核設施的軍事打擊,以及伊朗對美國在卡達的烏代德空軍基地的報復性打擊,請為和平祈禱,也為世界領導人祈禱,祈求他們擁有智慧,知道如何領導和行動。祈求上帝的旨意得以成就。
- 3. 求主保護我們駐紮在世界各地的士兵。祈求他們在前線獲得力量、勇氣和平安。也祈求他們的家人得到保護和照顧。
- 4. 為美國人民禱告, 祈求他們尋求神的平安和盼望, 因為全國各地正在發生各種抗議活動。也為城市和人民的安全與和平禱告。

為美國領導人祈禱:

https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/

行政部門: 為總統及其政府祈禱

為總統及其內閣成員祈禱. 希望他們能努力改善就業、薪資和經濟。

立法部門:為國會參議員和眾議員祈禱

為參議員和眾議員祈禱,因為他們尋求加強聯邦政府部門之間的權力分立。

司法部門:為最高法院法官和聯邦法官祈禱

為最高法院法官祈禱,祈求他們在發布本屆最終意見時擁有智慧,這將開創先例,也為地區法官維護憲法和權利法案祈禱。